

八鄉中心小學家長教師會

The Parent-Teacher Association of Pat Heung Central Primary School 新界元朗八鄉錦上路蓮花地 199 號

199 Lin Fa Tei, Kam Sheung Road, Pat Heung, Yuen Long, N.T.

Tel: 24881520 Fax: 24881847

Election of Executive Committee Members 家長執委會會員選舉

We have received 11 nomination forms and there are two candidates competing for the position of chairperson. Therefore, we need to carry out the voting procedure. Each family has one vote only.

家長執委會會員選舉在提名期內共收到 11 份表格,其中主席共有兩名候選人競逐,每個家庭只有一票。

Ballot Paper 選票

Voting date: 15th to 17th October, 2019 (8:30am-4:30pm) and 18th October, 2019 (8:30am-12:00nn) 投票日期: 2019年10月15日至17日(早上8:30至下午4:30)及10月18日(早上8:30至中午12:00)

Directions for Voting

- 1. Put the mark "✓" on the ballot paper or it will be considered null and void.
- 2. Fold the ballot paper into two and do not let anyone see whom you vote for. The ballot is secret.
- 3. Put the ballot paper into the ballot box at school.

投票人須知

- 1. 除「✓」號外,請勿在選票上劃上其他記號,否則選票便會作廢。
- 2. 将選票對摺,切勿讓他人看見你的選擇。投票是保密的。
- 3. 將選票放入投票箱。

Please use a blue or black ball-point pen to mark a " \checkmark " in the box against the number of the candidate you vote for. You should vote for **ONE candidate only**. Otherwise, your ballot paper will be considered null and void.

請用藍色或黑色原子筆在選票上候選人編號旁邊的空格內加上「V」號。只可 投選一名候選人,否則,選票便會作廢。

編號 Number	姓名 Name	
1	MS LAM HOI YAN AMANDA	
2	MS CHHANTYAL TIKA	